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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Hol tart az M3 Eger közötti M25-ös autóút építése?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hónig Péter közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszter
úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Köztársaság gyorsforgalmi közúthálózatának közérdekűségéről és fejlesztéséről
szóló 2003 . évi CXXVIII. tv. 2 .számú melléklete a 2003-2007 között előkészítés alatt álló
gyorsforgalmi utak közé sorolja az M25-ös autóút M3-Eger közötti szakaszát .

2005 . november 2-án, írásbeli kérdésemre az akkori miniszter, Kóka János arról tájékozatott ,
hogy „ a műszaki körülményeket és a pénzügyi lehetőségeket tekintve reális célkitűzés lehet,
hogy a Maklár-Andornaktálya elkerül ő szakaszt 2x1 sávos kialakításban, főúti paraméterekke l
épüljön meg 2007. évi munkakezdéssel, [ . . .] valamint, hogy „2006. évben megkezdődhet az
Maklár-Andornaktálya elkerülő szakasz engedélyezési eljárása . "

Később, 2006 . november 21-én, szintén írásbeli kérdésemre arról tájékoztatott a miniszter úr ,
hogy „ a Közlekedésfejlesztési Operatív Program projektlistájaként összeállítot t
programtervezet a mintegy 15 km hosszúságú M25 autóút első építési ütemét tartalmazza, a
beruházás 2008. évi megkezdésével. "

2007 decemberében, az akkori miniszter arról tájékoztatott, hogy „az M25 autóútnak a 3 . sz.
főút – Eger közötti szakaszán – a területszerzést és az el őzetes leletmentést követően – a
kivitelezési munkálatok várhatóan 2010-ben kezdődhetnek meg. "

A fentiek figyelembevételével tisztelettel kérdezem :



â Hol tart az M3 Eger közötti M25-ös autóút építése?
â Az M25-ös autóút megépítésének előkészítése érdekében mely

feladatokat tervezi a tárca elvégezni a 2010. év folyamán ?
â Mikor kezdődnek az építési munkák ?
â Milyen nagyságú pénzügyi források fognak rendelkezésére állni a

2010. évi költségvetésben, az M25-ös autóút építésének időarányos
elvégzéséhez?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, amennyiben lehetséges elektronikus
formában is írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin .demeter@parlament .hu)

Budapest, 2009 . október 4 .

Tisztelettel :

DemeterFin
országgyűlési képviselő
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